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Vragen van het lid Van Raan (PvdD) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het nieuws dat grote industrieën verdienen aan het ETS 
(ingezonden 11 september 2017). 

Vraag 1
Hoe beoordeelt u het bericht dat grote industrieën geld verdienen aan het 
Emissions Trading System (ETS) zonder zich te hoeven inspannen?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het zeer onwenselijk is dat grote industriële bedrijven, 
goed voor driekwart van de opwarming door industrie in Nederland, in de 
afgelopen tien jaar een overschot aan rechten hebben kunnen opbouwen, om 
dit vervolgens te verkopen, te gelde te maken of op te sparen? Zo nee, kunt u 
dit toelichten? 

Vraag 3
Hoe beoordeelt u de conclusie in dit artikel dat de prijs van emissierechten 
minimaal zou moeten verachtvoudigen om het systeem het gewenste effect 
te laten behalen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het ETS nog altijd niet functioneert, ook na de 
herziening? Zo nee, kunt u dit toelichten? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het gratis weggeven van het recht om te vervuilen 
haaks staat op onze gezamenlijke taak om de CO2-uitstoot versneld en 
drastisch terug te brengen? Zo nee, kunt u dit toelichten? 

Vraag 6
Bent u bereid zich in te zetten voor het afschaffen van het ETS? Zo nee, kunt 
u dit toelichten?

1 Website De Groene Amsterdammer, 6 september 2017 (https://www.groene.nl/artikel/de-
industriele-lobby-is-ongelooflijk-sterk)
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